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• Protokoll årsmöte 2025 

• 2025-04-26 

• Djurö skola Klockargården 

 

Bilaga 1: Röstlängd 
 

1. Ordförande öppnade mötet. 

 

2. Sam Victorin valdes till ordförande och Thomas Hellström sekreterare till mötet. 

 

3. Siv Holmström och Anders Sjödin valdes till justerare.  

 

4. Dagordningen godkändes. 

 

5. Anmälan övriga frågor. Ove Fredriksson har en fråga om sommarvattnet. 

 

6. Deltagarförteckningen får tjäna som röstlängd. 20 fastigheter är representerade. Inga 

fullmakter inlämnade. 

 

7. Frågan om kallelsen skett behörigt. Kallelsen utsänd stadgeenligt. 

 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av ordföranden. Styrelsen har haft 8 möten. 

Vi har haft två arbetsdagar och en kräftskiva. Vi har rustat Gläntan, köpt ett tält mm. 

 

9. Ekonomisk berättelse. Alla årsavgifter har inkommit för 2024. Vi hade 9 tkr 2024-12-31, 

minus 5 tkr som avsatts för styrelsearvoden. Vi hade 39 tkr 2025-04-26. 

 

10. Revisor Ludmilla Stefanova har ingen anmärkning på vårt bokslut och redovisning. 

 

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2024. 

 

12. Val av styrelse 

 

• Val av ordförande på ett år. Sam Victorin valdes. 

• Val av övrig styrelse: 
Mehdi Katib avgår. Åsa Vikdahl har avgick under 2024. 

Siv Holmström och Gunnar Lindberg valdes på 2 år (nyval). 

Liiso Åkerberg och Anders Thörn valdes på 2 år (omval). 

 

Andreas Lennmarker och Thomas Hellström sitter ett år till liksom Thomas Johansson 

(suppleant). 
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13. Val av revisor. Ludmilla Stefanova valdes på ett år. 

 

14. Val av valberedning. Styrelsen utgör valberedning. 

 

15. Fastställande av årsavgift, städavgift samt arvode till styrelsen. Årsavgiften höjs från 700 

kr till 800 kr. 300 kr återbetalas om minst en medlem deltar i en arbetsdag. Styrelsearvodet 

bestäms till 999 kr för 2025. 

 

16. Arbetsdagar blir 10 maj och 11 oktober. Datum för kräftskiva beslutas senare. Liiso och 

Lisa samordnar kräftskiva. Föreningen bjuder 2 personer per fastighet.  

 

Midsommarfest kan ske om det finns intresse att ordna den. 

 

17. Inga motioner har inkommit. 

 

18. Thomas Johansson föreslås till ny ordförande för Byalaget. 

 

19. Övriga frågor.  

 

• Brygga 4 ska renoveras. Samtidigt ska vissa sjöbodar höjas upp. Gunnar Lindberg 

leder arbetet med dessa sjöbodar. Sjöbodsägarna ska kallas till möte 1 juni kl 09.30. 

Byalaget svarar för brygga och ramper. Sjöbodsägarna svarar för höjningen av 

bodarna. 

• Flåsjövägen sköter klippning av gläntan i år. Liiso talar med Martin om reparation 
eller inköp av vår gräsklippare. 

• Sommarvattnet sätts på den 27 april. 

 

20. Ordförande avslutade mötet. 

 
 

  
……………………  …………………… 

Thomas Hellström  Sam Victorin 

Mötessekreterare  Mötesordförande 

 

                                                                         
……………………  …………………… 

    

Justeringsperson Siv Holmström Justeringsperson Anders Sjödin 


